
 
 
«∆άσκαλε  Υπουργέ! Πάντα σε αποκαλούσαν ∆άσκαλο και µε ρωτούσες στην 
αρχή  «γιατί».. 
Του λέω εσύ θα διδάσκεις κι εγώ θα µαθαίνω. Μπορεί να είµασταν σε 
διαφορετικά υπουργεία, αλλά ο υπουργός σας, ο υπουργός µας µε τίµησε µε 
τη φιλία του, µε τη συνεργασία του και µε την εµπιστοσύνη του. 
Του την επέστρεψα µε σεβασµό και αγάπη. Και νοµίζω ότι αυτό το οποίο 
συµβαίνει σήµερα, είναι µία εξέλιξη όπου οι συνεργάτες µου κι εγώ, αφ� ενός 
µεν νοιώθουν µία πολύ µεγάλη τιµή που µας έκανε ο Πρωθυπουργός ο 
Κώστας Καραµανλής, να µας αναθέσει τα βαριά καθήκοντα αυτού του 
υπουργείου, του Αδαµαντωρυχείου,  Ανθρακωρυχείου, Χρυσωρυχείου-
πάντως ενός άκρως παραγωγικού υπουργείου- αφετέρου όµως δε θα σας 
κρύψω και το δέος που νοιώθουµε, που καλούµεθα να διαδεχθούµε το 
∆ηµήτρη Σιούφα σ� αυτό το υπουργείο. Τον Τάσο Νεράτζη και το Γιάννη 
Παπαθανασίου. 
Το µόνο που µπορούµε να υποσχεθούµε είναι ότι θα προσπαθήσουµε να 
φανούµε αντάξιοι της εµπιστοσύνης του Πρωθυπουργού, αλλά και να 
µπορέσουµε να κρατήσουµε ψηλά τον πήχη όπως τον έβαλε ο υπουργός ο 
∆ηµήτρης ο Σιούφας και οι συνάδελφοι υφυπουργοί. 
Αντιλαµβάνοµαι το µέγεθος του εγχειρήµατος και της ευθύνης. Όπως 
αντιλαµβάνοµαι και το µέγεθος πρόκλησης. Σ� αυτή την πρόκληση θα 
προσπαθήσουµε ν� ανταποκριθούµε. 
Είναι βαριά η κληρονοµιά. Είναι ψηλά ο πήχης. Είναι δύσκολα, αλλά τα 
εύκολα πολλοί τα καταφέρνουν. Εµείς είµαστε για τα δύσκολα. 
Ανταµώσαµε µε το ∆ηµήτρη Σιούφα και συνεργαστήκαµε. Κι είχαµε εξαιρετικά 
αποτελέσµατα. Το 3ο Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης το ανατάξαµε, το 
εξυγιάναµε, το ανεβάσαµε σε ύψη αδιανόητα πριν από τριάµισι χρόνια. 
Κυρίως, καταφέραµε να αποκαταστήσουµε την αξιοπιστία του τόπου µας στις 
Βρυξέλλες. Όταν πριν τριάµισι χρόνια αναλάβαµε , επαιτούσαµε. Τώρα 
απαιτούµε. Για να µπορούµε να µιλάµε στα ίσα και να έχουµε αποτέλεσµα. 
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Και σ� αυτό το επίπεδο η συνεργασία µας µε τον υπουργό ήταν στενότατη 
και αποτελεσµατικότατη. 
Κάναµε έναν επενδυτικό νόµο, ο οποίος τάραξε τα επιχειρηµατικά νερά. 
∆ηµιούργησε ένα διαφορετικό, ένα εύκρατο επιχειρηµατικό επενδυτικό κλίµα, 
το οποίο το εισπράξαµε µε τετραπλασιασµό του αριθµού των κατατεθηµένων 
σχεδίων επενδύσεων. Και κάναµε µία προσπάθεια µεγάλη έτσι ώστε η αγορά 
να κινείται παραγωγικά, όχι δηµιουργώντας  απλά θέσεις εργασίας, αλλά 
παράγοντας θέσεις δουλειάς. Κι όταν λέω δουλειά, εννοώ δουλειά που 
προσθέτει το αποτελεσµά της στον Εθνικό Πλούτο κι όχι θέσεις εργασίας, 
όπου κάποιος καµώνεται ότι δουλεύει και κάποιοι άλλοι καµώνονται ότι τον 
πληρώνουν. 
 
Αυτή η προσπάθεια θα συνεχιστεί κι εδώ. Θα συνεχιστεί και µε τους νέους 
υπευθύνους. Τους υφυπουργούς, το Γιώργο Βλάχο και το Σταύρο 
Καλαφάτη και τον οµιλούντα. Σου υπόσχοµαι Πρόεδρε, σου υπόσχοµαι, 
υπουργέ, σας υπόσχοµαι φίλοι Συνυπουργοί ότι θα προσπαθούµε να 
σταθούµε αντάξιοι των υποθηκών που µας αφήνεται. Θέλω να σας 
διαβεβαιώσω ότι - ένα πράγµα θα υποσχεθώ: σκληρή δουλειά, 
αποτελεσµατική δουλειά, τίµια και ξεκάθαρη συνεργασία και θέλω να 
παρακαλέσω όλα αυτά τα στελέχη που είναι ο θησαυρός του ορυχείου που 
λέγεται υπουργείο Ανάπτυξης. Θα παρακαλέσω για την καλύτερη το δυνατόν 
συνεργασία.  
Θέλω να γνωρίζετε ότι θα δηµιουργήσουµε χώρο υποδοχής προτάσεων από 
την κάθε µία κι από τον κάθε ένα εργαζόµενο, των οποίων οι προτάσεις θα 
είναι καλοδεχούµενες και θα αξιολογούνται, αρκεί να έχουν Ονοµατεπώνυµο. 
Ανώνυµες προτάσεις δεν θα ανοίγονται. Το ίδιο θα ισχύσει και µε την 
Επιχειρηµατική Κοινότητα. 
Κλείνοντας θέλω να σας διαβεβαιώσω, ότι περιβάλλω το προσωπικό µε την 
αµέριστη εµπιστοσύνη µου και το σεβασµό µου. ∆ιότι εµείς είµαστε από εδώ 
περαστικοί, ενώ εσείς είστε εδώ για πάρα πολλά χρόνια. Γι� αυτό θέλω 
ξεκάθαρες να είναι οι σχέσεις µας, γιατί για έναν κοινό σκοπό δουλεύουµε. Το 
υπουργείο να πάει καλά. Ο τόπος να πάει καλά. 
Το χρωστάµε στον τόπο και το στοίχηµά µας είναι, όταν θα κάνουµε Ταµείο 
φεύγοντας από εδώ κάποια στιγµή, το Ταµείο να δικαιώσει τις προσπάθειες 
και τις δικές σας και τις δικές µας. Το χρωστάµε στους εαυτούς µας, το 
χρωστάµε στον τόπο µας. Το χρωστάµε στον Κώστα Καραµανλή που µας 
εµπιστεύεται και κυρίως το χρωστάµε στον υπουργό, ο οποίος αυτή τη στιγµή 
µας δίνει τη σκυτάλη για να συνεχίσουµε. Του οποίου η υποστήριξη, η 
εµπιστοσύνη, τα µαθήµατα, η παραγωγικότητα και η εργατικότητα είναι αυτές 



που µας δίνουνε το δικαίωµα και την υποχρέωση να στοχεύουµε ακόµη 
ψηλότερα, ακόµη γρηγορότερα, ακόµη δυνατότερα. 
Ο τόπος έχει ανάγκη από αποτελεσµατικότητα και διαφάνεια. Ο τόπος έχει 
ανάγκη από δουλειά και ανάπτυξη. Ο τόπος έχει ανάγκη από επενδύσεις και ο 
τόπος πρέπει να βγει µπροστά, πρώτος στις εξελίξεις. 
Ήδη καταφέραµε µε πρωτιές σε επίπεδο Κοινοτικού Πλαισίου Στήριξης κι 
αυτές τις πρωτιές είµαστε αποφασισµένοι να τις συνεχίσουµε. Από σήµερα 
δουλειά, πολλή δουλειά και λίγα λόγια. Ευχαριστώ πάρα πολύ ! » 
  
 

 


